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Referat af skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 16. august 2022 kl. 17:00-19:00  
 

Deltagere: Ane Palsberg, Sidsel Raben, Christoffer Korsbakke Mortensen, Sara 
Vinding, Nadja Tandrup, Dan Cui Priergaard, Anna-Signe Holst, Sidsel Buhl, Louise 
Nørholm, Mette Stæhr Niedersøe, Rikke Michan 
Gæster: Thomas Mathiesen til punktet omkring budgetforslag  
 

Afholdes: I mødelokalet i Aulaen  
 
Ordstyrer: Rikke Michan  
Referent: Mette Stæhr-Niedersøe  
  

Afbud:  

Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Konstituering af bestyrelsen  17:00-
17:30 

Konstitueringen er kun for forældrerepræsentanter Ane fortsætter som formand og Sara fortsætter 
som næstformand. 

Budgetforslag   17:30-
17:45 

V. Thomas Mathiesen 
Bilag vedhæftet 
Der skal laves et høringssvar 

Thomas orienterer om, hvordan det udsendte 
budgetforslag hænger sammen.  
Bestyrelsen har taget budgetforslaget til 
efterretning. Der sendes en bemærkning om at 
budgettet til uddannelse og inventar er ens uanset 
skolens størrelse.  

Godkendelse af referat  
(2 min) 

17:45-
17:47 

Godkendelse af referat 
 

Referatet er godkendt 
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Meddelelser (Orientering) 
 
 

17:47-
18:05 

Formanden 
Skoleledelsen 
Medarbejderne 
Elevrådet (repræsentanterne er ikke valgt endnu) 

Formanden: Der er snart seminar i 
integrationsrådet – henvend jer til Ane, hvis I har 
noget. 
Sara minder om, at man som bestyrelsesmedlem 
lige rejser sig på forældremøderne på ens børns 
årgang, så man kort kan fortælle om bestyrelsens 
arbejde. 
Skoleledelsen: Skolechefen stopper efter 
efterårsferien. Ansættelsesforløb i gang. 
Agnes skolemad er lukket. Bistrup og Nør har 
overtaget pt.  
Ugen uden børn har været travl. Der er bl.a. 
orienteret om beredskabsplaner, 
førstehjælpskursus, krænkende adfærd, vi 
sluttede af med en eftermiddag på 
Garderhøjfortet for alle medarbejdere. Det var en 
god eftermiddag. 
Vi har tre afdelingsdage: Indskoling i september, 
mellemtrin og udskoling har i november. 
Indholdet på disse møder er bl.a. Low arousal og 
CO-teaching. 
Idrætselever: Skemamæssigt har idrætselever 
idræts om fredagen. Vi vil i år prøvet asynkron 
undervisning – det prøver vi af til jul. Dvs. de i 
nogle fag får moduler online, skal aflevere deres 
arbejde og eleverne får feedback.  
Medarbejderne: Er ved at være godt i gang, men 
vi døjer med varmen i disse dage.  

Kommunikationsprincippet  18:05-
18:15 

Revideret i forhold til aftaler på seneste møde. Nogle yderlige 
input inden det lægges ud? (Bilag vedhæftet) 
Elevplansdelen skal revideres i forhold til den nye ramme om 
meddelelsesbogen (næste punkt).  

Der skal kigges på, hvad forældrene kan forvente 
om information om den enkelte elev i Min 
uddannelse. Disse afsnit revideres og opdateres.  
Derudover er der få rettelser til kommunikationen 
omkring sager ved større konflikter og kriser. 
Overskriften skal følge lovgivningen. 
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Meddelelsesbogen  18:15-
18:25 

Afventer kommunens udspil. Ministeriets vejledning vedhæftet 
til orientering.   
Drøftelse af en plan for proces med skolebestyrelse og 
personalet. Inkl. Skole/hjemsamtalerne  

Vi afventer den kommunale gruppe, der er nedsat 
til at komme med et udspil i slutningen af august.  

Årsplan Skolebestyrelsen   18:25-
18:35 

Input til årsplan (Begyndende udkast vedhæftet) Husk lærernes dag d. 5/10 
Besøgsdag – skolebestyrelsen – ledelsen kommer 
med et udspil til dato (efter jul) til næste møde. 
Ønske om at have mulighed for at påvirke 
budgettet – f.eks. drøftelse af tildeling af fx to-
voksentimer – dette skal ske rettidigt. 
Kigger på forældrefolderen i juni hvert år. 
Trafikvagter. Christoffer vil gerne tage teten – vi 
sætter det på septembermødet.  
Et længere møde, hvor vi også spiser sammen – 
november. Junimødet er også med spisning. 
 

Klassekoordinatormøderne  18:35-
18:45 

Hvad skal de to møder indeholde? Information om skolen - det vi gør i hverdagen + 
teknologiforståelse  
Skolens værdisæt.  
Workshops: 
Kantine 
Meddelelsesbogen 
Trafik 
 
Spørg evt. klassekoordinatorer om input til mødet. 
 

Forpagtning af kantine  18:45-
18:50 

Er der muligheder i netværket vi kan aktivere? Skubbes til klassekoordinatormøde 

Skolens formål og 
værdidokument.  
 

18:50-
18:55 

Skolens formål og værdier – mulighed for konkrete rettelser i 
forhold til aftaler på junimødet. Ikke til drøftelse. Et årligt 
genbesøg af skolens formål og værdier er planlagt til junimødet 
2023. Formål og værdiskriv vedhæftet og ligger på hjemmesiden 

Det er lagt ud på skolens hjemmeside. 
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Eventuelt  
 

18:55-
19:00 

 Vi har fået to opsigelser, og vi har to 
stillingsopslags ude.  
Der er god feedback på opstartsforløbet af 0. 
klasse. 

Kommende punkter / 
opfølgning  

  
 

Trafikvagter 
Forskudt mødetid i udskolingen 
Drøftelser af kommende 7. klasser.  

 

 

- Anti-mobbestrategi  

- Forretningsorden – omkring det med at være fysisk deltagelse og stemmeberettigelse (særlige tilfælde) eller ved fuldt ud digitalt møde. Og det omkring 

formandens beretning, rette kontaktforældre til klassekoordinator. Laves som en video/skriftlig hilsen  

-  

- Lærernes dag (5/10) 

- Klasseblanding 

- Plan for skolebestyrelsens besøgsdag (I marts) 

- Trafik og trafikvagter (normalt i august) – først til november 

- Temadrøftelse: Forskudte mødetider i udskolingen + for særligt udfordrede og særligt begavende (Kommende punkt)  

 

Vi skal huske en bevægelse  

Hvad gør vi godt på Bakkegård – Oplæg til klassekoordinatorerne  


